
Referat fra bestyrelsesmøde HF Solvangen 27.10.2020. 
 
Hele bestyrelsen var til stede: Lau, Kamilla, Bente, Sylvester og Dav (referent).  
 

1. Vi taler om forskellige haver, der har givet anledning til, at bestyrelsen skal tale om dem.  
2. Vi kontakter et teknisk vandfirma, der kan finde ud af om - og eventuelt hvor - der er brud 

på vores ledningsnet – altså vandrørene. Vi har begrundet mistanke om brud.  
3. Bommen ved Kirkestien ud til Oldjordsvej forbliver lukket vinteren over. (Vi har fået en 

forespørgsel om at åbne bommene). Haveejere kan for et kortere (aftalt) tidsrum låne en 
nøgle, så bommene kan åbnes, hvis haveejeren skal bygge i vinterhalvåret. Det er stadig 
muligt at køre ind i haveforeningen med trailer eller lastvogn ad hovedvejen og dreje ned 
ad en af stierne. Præcis som containervognene gør.  

4. Bestyrelsen underskriver diverse dokumenter (referat fra generalforsamling, 
ekstraordinær generalforsamling, som vedtægterne kræver) og en 
dataindsamlingsformular, som Kolonihaveforbundet har sendt os.  

5. Den tidligere formand, Sylvester, orienterer om have 62, hvor en retssag kan blive en 
realitet.  

6. Vi taler om have 75.  
7. Bestyrelsen fordeler diverse arbejdsopgaver mellem sig.  

 
- Frivillige til etablering af nye skraldebåse  
- Vandtekniker 
- Ny asfalt på hovedvejen 
- Have 62 
 

8. Eventuelt: Løs småsnak.  
 
 
 
 


